
 

1 

 

PROTOKÓŁ NR SP-BR.0012.3.9.2025 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia 

Rady Powiatu Wrocławskiego 
 

w dniu 23 kwietnia 2025 r. 

  
Posiedzenie Komisji Budżetu i Mienia Rady Powiatu Wrocławskiego (dalej: Komisja BiM) 

odbyło się w Sali konferencyjnej nr 117 w siedzibie Starostwa Powiatowego we Wrocławiu, ul. T. 

Kościuszki 131. 

Zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1), w posiedzeniu uczestniczyli Członkowie 

Komisji w składzie 4 osób. Nieobecny (usprawiedliwiony uprzednio z przyczyn losowych) był Pan 

Starosta Włodzimierz Chlebosz – członek Komisji. 

W spotkaniu wzięli również udział zaproszeni Goście w osobach: 

p. Dorota Wnuk-Lipińska - Skarbnik Powiatu Wrocławskiego, 

p. Ewelina Dobrowolska-Radomińska – Sekretarz Powiatu Wrocławskiego, 

p. Kamil Kasina - Dyrektor Wydziału Komunikacji Starostwa. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 11:45, a zakończono o godz. 12:12 tego samego dnia. 

 

Punkt 1. Przedstawienie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Konopka otworzył posiedzenie, powitał zaproszonych Gości 

i Członków Komisji oraz stwierdził kworum. 

W dniu zwołania posiedzenia Komisji BiM, tj. 17.04.25 r. został przedłożony następujący  porządek 

posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia w dniu 19.03.2025 r. 

3. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego. Osoba 

referująca: p. Dorota Wnuk – Lipińska – Skarbnik Powiatu Wrocławskiego. 

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zmian budżetu 

Powiatu Wrocławskiego na rok 2025. Osoba referująca: p. Dorota Wnuk – Lipińska – Skarbnik 

Powiatu Wrocławskiego. 

5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na darowiznę nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego na rzecz Gminy 

Kobierzyce – dz. gruntu nr 195/7 obręb Krzyżowice – Wierzbica. Osoba referująca: p. 

Andrzej Podsiadło – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Starostwa.  

6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie udzielenia przez 

Powiat Wrocławski pomocy finansowej Gminie Wrocław na realizację zadania dotyczącego 

honorowania biletów komunikacji miejskiej Wrocławia w przewozach kolejowych na terenie 

miasta. Osoba referująca: p. Kamil Kasina – Dyrektor Wydz. Komunikacji Starostwa. 

7. Sprawy różne.   

 

Nie wniesiono uwag ani wniosków do porządku obrad wobec czego przystąpiono do realizacji punktu 

2. 

 

Punkt 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji BiM w dniu 19.03.2025 r. 

 

Nie wniesiono uwag ani wniosków do protokołu z posiedzenia Komisji BiM z dnia 19.03.2025 r. 

Przewodniczący stwierdził zatem jego przyjęcie. 

 

Zgodnie z propozycją Przewodniczącego Komisji punkty: 3 i 4 omówiono łącznie.  
 

Punkt 3. Zaopiniowanie projektu Uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego, 
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Punkt 4. Zaopiniowanie projektu Uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na 

rok 2025.  

 

Pani Skarbnik Dorota Wnuk-Lipińska omówiła kolejno zmiany projektowane w Uchwale 

dotyczącej wieloletniej prognozy finansowej, a następnie w Uchwale w sprawie zmian budżetu 

Powiatu Wrocławskiego na rok 2024.  

Informację uzupełniła Pani Sekretarz Ewelina Dobrowolska – Radomińska.  
 

Uzasadnienia ze szczegółowymi danymi do projektów uchwał zostały przedłożone Radnym 

w materiałach na posiedzenie Komisji BiM w dniu 17.04.2025 r.  
 

Po przyjęciu informacji, Przewodniczący otworzył dyskusję nad punktem 3. Zaopiniowanie projektu 

Uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wrocławskiego. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Radny Sławomir Hryniewicz – w sprawie umiejscowienia w przedstawionym projekcie Uchwały 

modernizacji drogi „Kilianów – Szymanów”, 

- Pani Skarbnik D. Wnuk – Lipińska udzieliła odpowiedzi. 
 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie opiniujące projekt Uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego - przyjęcie pozytywnej 

opinii.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Chlebosz 

 

Projekt Uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Wrocławskiego został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję BiM. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję nad projektem Uchwały w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025.  

Nikt nie zabrał głosu. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie opiniujące projekt Uchwały z punktu 4.   

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Wrocławskiego na rok 2025 - przyjęcie pozytywnej opinii. 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Chlebosz 

 

Projekt Uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025 został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję BiM. 
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Punkt 5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na darowiznę nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego na rzecz 

Gminy Kobierzyce – dz. gruntu nr 195/7 obręb Krzyżowice – Wierzbica.  

 

Z powodu zgłoszonej i usprawiedliwionej nieobecności Dyrektora Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami, projekt Uchwały przedstawił Pan Wicestarosta Marcin Korytko.  

Uchwała została przedłożona Radzie Powiatu Wrocławskiego w związku z wnioskiem władz Gminy 

Kobierzyce o przekazanie na jej rzecz części przedmiotowej działki gruntu, po jej uprzednim 

wydzieleniu, z przeznaczeniem na realizację zadań własnych Gminy - pod usługi publiczne – 

lokalizację placu zabaw wraz z terenem rekreacyjnym dla mieszkańców. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję nad projektem Uchwały. 

Głos w dyskusji zabrali: 

-  Przewodniczący Komisji Mariusz Konopka – w sprawie lokalizacji działki.  

- Radny Sławomir Hryniewicz – w sprawie zasad przekazania działki - co w zamian Powiat 

Wrocławski otrzyma? 

- Radny Wojciech Kozak – w sprawie zapewnienia, że przekazywana działka nie zmieni 

przeznaczenia, 

- Wicestarosta Marcin Korytko udzielił wyjaśnień.  

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie opiniujące przedstawiony projekt 

Uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

darowiznę nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego na rzecz Gminy Kobierzyce 

– dz. gruntu nr 195/7 obręb Krzyżowice – Wierzbica - przyjęcie pozytywnej opinii.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Chlebosz 

 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wrocławskiego na rzecz Gminy Kobierzyce – dz. 

gruntu nr 195/7 obręb Krzyżowice – Wierzbica został pozytywnie zaopiniowany. 

  

Punkt 6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie udzielenia 

przez Powiat Wrocławski pomocy finansowej Gminie Wrocław na realizację zadania 

dotyczącego honorowania biletów komunikacji miejskiej Wrocławia w przewozach kolejowych 

na terenie miasta.  

 

Projekt Uchwały przedstawił Pan  Kamil Kasina – Dyrektor Wydziału Komunikacji Starostwa. 

Przedmiotowa uchwała dotyczy udzielenia z budżetu Powiatu Wrocławskiego w 2025 r. pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Gminie Wrocław, na podstawie stosownego porozumienia. 

Pomoc finansowa w wysokości 1.000.000,00 zł (zaplanowana w budżecie Powiatu Wrocławskiego na 

rok 2025) zostanie przeznaczona na realizację zadania pn. „Możliwość podróżowania przez pasażerów 

na terenie miasta Wrocławia pociągami przewoźników Koleje Dolnośląskie S.A. oraz POLREGIO 

S.A. z biletami zakupionymi w ramach systemu URBANCARD oraz na podstawie ulg i uprawnień 

obowiązujących we Wrocławiu nadanych przez Radę Miejską Wrocławia”. 
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Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: 

-  Wicestarosta Marcin Korytko – w sprawie zasad udzielania zniżek na przejazdy, 

-  Radny Wojciech Kozak – w sprawie planów ew. rozszerzenia sieci przewozów kolejowych, 

-  Radny Sławomir Hryniewicz – w sprawie przewoźników obsługujących przewozy kolejowe  

                                                     na terenie miasta, 

- Pani Sekretarz i Pan Wicestarosta udzielali wyjaśnień. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie opiniujące przedstawiony projekt 

Uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie udzielenia przez Powiat 

Wrocławski pomocy finansowej Gminie Wrocław na realizację zadania dotyczącego honorowania 

biletów komunikacji miejskiej Wrocławia w przewozach kolejowych na terenie miasta - przyjęcie 

pozytywnej opinii. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 

NIEOBECNI (1) 

Włodzimierz Chlebosz 
 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie udzielenia przez Powiat Wrocławski 

pomocy finansowej Gminie Wrocław na realizację zadania dotyczącego honorowania biletów 

komunikacji miejskiej Wrocławia w przewozach kolejowych na terenie miasta został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję BiM. 

 

Punkt 7. Sprawy różne. 
Nie zgłoszono dodatkowych spraw. 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący M. Konopka zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia 

 

Mariusz Konopka  

 

Załącznik: 

1. Lista obecności. 

 

 

 

Przygotował(a): Monika Kłodnicka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


